
Protokół Nr 69/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 14 września 2022 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, przy  
ul. Świętokrzyskiej 11, rozpoczęło się o godz. 15.17. 
 
Członkowie Komisji obradowali według następującego porządku obrad (w 
załączeniu): 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Odpowiadając na pytania członków komisji uzasadnienie do projektu uchwały 
przedstawiła Kierownik Referatu Planowania Budżetu Wydziału Finansowego –  
J. Szwed – Kurek informując radnych o zmianach w zakresie opieki społecznej, 
oświaty, otrzymanych darowizn na rzecz pomocy obywateli Ukrainy oraz o zmianach 
dotyczących inwestycji. Odpowiadając na pytania radnych A. Pałki, A. Głąba oraz  
M. Czeremchy Wiceprezydent D. Smoliński wyjaśnił, że z wydatków inwestycyjnych 
środki przesuwane są na wydatki bieżące związane z utrzymaniem Urzędu Miasta, 
natomiast realizacja zadań związanych z umową bilateralną dotyczy organizacji 
spotkań w szkołach podstawowych w roku bieżących (4 spotkania) i w kolejnych 
latach (25 spotkań) – jest to finansowane z funduszy norweskich.  Z kolei 890 tys. zł 
z przeznaczeniem na odszkodowania związane jest z realizacji inwestycji drogowych, 
dotyczy to wykupu gruntów w ramach realizacji drogi do tzw. III bramy.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały (10 
głosami za). 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Radny M. Marzec zapytał o nowe zadanie dotyczące poszukiwania wód termalnych. 
Wiceprezydent D. Smoliński wyjaśnił, że wnioski na ten cel można składać do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej do 30 września 
2022 r. W Ostrowcu takich badań dotychczas nie prowadzono, w związku z czym 
zaproponowane zostały dwie lokalizacje: ul. Stalowa i ul. Gościniec na Gutwinie.  
W razie znalezienia wód o odpowiedniej temperaturze zostanie rozważona kwestia 
podłączenia ujęcia do nitki MEC. Radny M. Marzec poinformował, że takie badania 
prowadzone były w Bałtowie, ale ostatecznie nie wykonano odwiertów, w związku  
z czym radny zadał pytanie, na jakiej podstawie powstało domniemanie, że takie 
źródła mogą być usytuowane na terenie Ostrowca. Wiceprezydent Miasta –  
D. Smoliński wyjaśnił, że jest to program finansowany przez Narodowy Fundusz 
Ochrony Środowiska w ramach pozyskiwania odnawialnych źródeł energii. Odwierty 
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będą wykonywane na poziomie 690-800 m, gdyż poniżej nie jest to opłacalne. 
Odwierty będą prowadzone na gruntach gminnych. Nie ma gwarancji, że to się uda, 
ale być może woda zostałaby przeznaczona do celów rekreacyjnych. Ważne, że jest 
to w 100% finansowane przez NFOŚiGW. Zadanie to musi być ujęte w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej gminy.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały (10 
głosami za). 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.44. 
 
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Budżetu RM - Włodzimierz Stec 

Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 
 

 

 


